



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG**  
FARMERS' ORGANIZATION AUTHORITY  
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN  
MINISTRY OF AGRICULTURE AND FOOD INDUSTRIES

Menara LPP  
No. 20, Jalan Sultan Salahuddin  
50480 KUALA LUMPUR  
MALAYSIA  
Atau Karung Berkunci 11005, 50990 KUALA LUMPUR



Tel : 603-2610 9600  
Faks : 603-2697 0987  
Portal Rasmi : <http://www.lpp.gov.my>  
E-mel : [info@lpp.gov.my](mailto:info@lpp.gov.my)

## **FACTSHEET**

### **MOU PPK KUALA LANGAT KERJASAMA IOT CILI DENGAN BOUSTEAD PLANTATION BERHAD**

Boustead Plantations Berhad (BPB) maju melalui strategi kepelbagaian perniagaannya dengan menerokai pasaran tanaman komersial yang mampan dan dipacu teknologi dengan menandatangani perjanjian perkongsian antara anak syarikat BPB, Boustead Agro Plantations Sdn Bhd (BAPSB) dan Pertubuhan Peladang Kawasan Kuala Langat (PPKKL) hari ini.

Perjanjian itu yang ditandatangani pada Ekspo Pertanian, Hortikultur dan Agropelancongan Malaysia (MAHA) 2022, mewujudkan kerjasama antara kedua-dua pihak dalam memulakan dan membangunkan projek tanaman komersial, iaitu cili dan halia, melalui asas turnkey dengan penggunaan sistem fertigasi pintar dan Internet Pertanian Pintar (IOT).

Penandatanganan itu menandakan usaha sulung Boustead Plantations Berhad dalam memanfaatkan sumber pasaran pertanian yang lain selain daripada perniagaan perladangan kelapa sawit huluannya yang sedia ada, seterusnya menyumbang ke arah menjaga keselamatan makanan Malaysia. Ini juga selaras dengan Rangka Kerja Strategik lima tahun Kumpulan, satu rangka tindakan yang terperinci bertujuan untuk memperkukuh lagi teras strategik pertumbuhan Boustead Plantations Berhad, yang antara lain termasuk inisiatif perniagaan tani.

Perjanjian perkongsian itu ditandatangani Pengarah Boustead Plantations Berhad Khairudin Ibrahim, manakala Pertubuhan Peladang Kawasan Kuala Langat diwakili Pengerusinya Ab Razak Kasbollah. Menyaksikan MOU itu ialah Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan II, YB Ustaz Datuk Dr Nik Muhammad Zawawi bin Salleh, Ketua Pegawai Eksekutif Boustead Plantations Berhad Zainal Abidin Shariff dan Ketua Pengarah Lembaga Pertubuhan Peladang Dato' Azulita binti Salim.

Perjanjian itu memerlukan komitmen Boustead Plantations Berhad ada untuk mengusahakan tanaman komersial di tanahnya, dengan Pertubuhan Peladang Kawasan Kuala Langat menyediakan kepakaran teknikal, bimbingan dan latihan bagi memastikan penanaman berjaya. Tempoh perkongsian adalah dua tahun.

MOU itu menandakan satu lagi peristiwa penting bagi Kumpulan Boustead kerana ia berusaha mengembangkan kawasan pertumbuhannya dalam industri pertanian.

MAFI turut berharap projek tanaman komersial akan memberi penekanan yang besar kepada aspek teknologi dan alam sekitar melalui penggabungan IOT, perladangan tepat dan pematuhan ketat kepada peraturan sedia ada untuk mengurangkan sebarang akibat kepada alam sekitar.

Boustead Plantations Berhad adalah salah satu syarikat perladangan kelapa sawit hulu yang paling berpengalaman dan mapan di Malaysia. Boustead Holdings Berhad, dan bersama Lembaga Tabung Angkatan Tentera, adalah pemegang saham utama BPB.

Pertubuhan Peladang Kawasan Kuala Langat merupakan sebuah organisasi yang ditubuhkan untuk meningkatkan taraf ekonomi dan sosial petani dengan meningkatkan pendapatan melalui perniagaan pertanian dan mewujudkan komuniti petani yang progresif, berdikari, sejahtera dan bersepadu.

**BAHAGIAN HAL EHWAL KORPORAT,  
LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG (LPP).**